
VERİMLİ DERS ÇALIŞMA

VELİ BİLGİLENDİRME SUNUSU

REHBERLİK SERVİSİ

ERKİLET ATATÜRK İLKOKULU



Değerli velilerimiz;







 Çocuğunuz ders çalışmıyor mu?







Ödevlerini yapmıyor mu?







Kitap okumuyor mu?







Peki ne yapmalı nasıl yaklaşmalı onlarla

nasıl iletişime geçmeliyiz?



OYUNU BIRAKIP NE
ZAMAN DERSİN

BAŞINA GEÇMEYİ
DÜŞÜNÜYORSUN

ACABA!!

Çocuğunuza karşı olumlu bir işletim
dili kullanmanız  önemlidir.

Çocuğunuza karşı onu sürekli
suçlayıcı eleştirici bir dil kullanırsanız

hem çocuğun özgüvenini kırar hem
de motivasyonunu olumsuz

etkilersiniz. Ayrıca üzerinde bir baskı
oluşturur ve başarısız olmasına sebep

olabilirsiniz.



ACABA NE
ZAMAN

TELEFONU
BIRAKIP DA

ÖDEVİNİ
YAPACAKSIN!!

Çocuğunuza olumlu rol model
olmazsanız, söylediklerinizin

çok uzun süreli etkisi
olmayacaktır. Onun ödev

yapacağı zamanlarda sizlerde
olumlu örnek olmalısınız. 

Siz evin bir odasında telefonla-
Tv karşısında keyif yaparken

çocuğunuza içerde ödev
yapmasını isterseniz çocuk

ödevine motive olamayacak ya
da uzun süreli ödevin başında
kalıp dikkatini veremeyecektir.



Aile içi çekişmeleriniz, sorunlarınız
varsa bunları çocuklarınızı olumsuz
etkileyebilecek şekilde yaşamamaya

olabildiğince dikkat etmeniz
önemlidir. 



Çünkü bu durum çocukta huzursuzluk
oluşturur ve kaygılı çocuklar da dikkat

ve odaklanma sorunları yaşayabilir. 



Ebeveynlerin fazla ilgili ve kaygılı olması
da çocuğun üzerinde olumsuz etkisi

olan bir durumdur.
Ebeveynlerin kaygısı bulaşıcıdır ve bu

kaygı çocukta da kaygı oluşturur ve
çocuğun başarısız olmasına sebep

olabilir. Çocuğun herşeyiyle fazlaca
ilgilenen; onun yerine düşünen onun
yerine konuşan onun yerine harekete

geçen ebeveynler çocuklarının
gelişimini olumsuz etkiler.






Düzenli ve uyumlu bir aile ortamı
çocuğun başarısı için çok

önemlidir.
Çocuğun düzenli yemek yemesi
zamanında uyuması yeterince

dinlenmesi ve aile içinde
sorumluluklarını yapması ders
başarısı açısından da olumlu

etkileri olan bir durumdur.



Çocuğun ders çalışma
ortamında dikkatini

dağıtacak onun derse
odaklanmasını engelleyecek

nesneler olmamalı. Ders
çalışma ortamında sadece

derste lazım olabilecek
eşyaları yanında bulunmalı
bunun dışında başka birşey

olmamalı 



Çocuğunuz ders esnasında
size dersle ilgili birşey

sorduğunda onunla
yakından ilgilenin; ona
kızmayın, alaycı ya da

eleştirel konuşmayın ona
yumuşak bir ses tonuyla
konuşarak ders çalışma

sürecine olumlu bir şekilde
destek olun.



Çocuğunuz eğer ödev yapmak
istemiyorsa bunu onunla konuşun
yargılamadan eleştirmeden. Belki
çalıştığı dersi tam anlayamamış

olabilir, konuya hakim
olmayabilir, kendisini yetersiz
hissettiği için böyle düşünüyor

olabilir bu sebeple sorunun
sebebini öğrenmeye çalışmak
herzaman önemlidir. Sebebi

öğrenebilirseniz eğer ona
yardımcı olabilirsiniz.



Koşulsuz bir sevgiyle, önyargısız
olarak, çocuğunuza empatik ve

sempatik bir şekilde yaklaşır onun
seviyesine inmeye çalışıp onu

anladığınızı hissettirerek
konuşursanız eğer çocuğunuz da size
kendini açacak ve aranızdaki olumlu

iletişim ile her türlü probleminizi
birlikte çözmeye  çalışacaksınız



ÇOCUKLARIMIZA
YAPILAN YATIRIM

GELECEĞE
YATIRIMDIR..
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